

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: AD-DULAYL INDUSTRIAL PARK &

REAL ESTATE COMPANY P.L.C Date: 18-01-2024 11:19:38 AM

Subject: EPIC Project

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجمع الضليل الصناعي العقاري التاريخ: 18-01-2024 AM الموضوع: مشروع شركة ايبيك

With reference to the implementation of the EPIC Company project, we would like to disclose the delay in the start of rent for the buildings leased to Messrs. EPIC Designers Limited, which was expected to start on 1/12/2023, but due to the contractors' delay in completion and the addition of additional work by the investor. The date of the start of the lease will be disclosed later, noting that The annual revenue for this project is 639,000

بالاشارة الى تنفيذ مشروع شركة ايبيك نود الافصاح عن تأخير بدأ الايجار للمباني المؤجرة للسادة شركة ايبيك ديزاينرز ليمتد والذي كان متوقع ان يبدأ 2023/12/1 ولكن بسبب تأخر المقاولين في الانجاز واضافة اعمال اضافية من قبل المستثمر وسيتم الافصاح لاحقا عن تاريخ بدء الايجار علما ان الايراد . السنوي لهذا المشروع 639,000 دينار

18-01-2024

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors

User Name: Amer Mofeed Salem AlQous

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Amer Mofeed Salem AlQous